
 

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 06/05/2020     

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ : Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων
          

ΘΕΜΑ: «Αύξηση τιμής ζωοτροφών και μείωση χονδρικής τιμής αγοράς του γάλακτος 
καταγγέλλει η “ΕΦΧΕ”»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα με τοπικά ηλεκτρονικά δημοσιεύματα,  οι  αγελαδοτρόφοι  της «ΕΦΧΕ» (Ένωσης
Φυλής Χόλσταϊν Ελλάδας) καταγγέλλουν την κατακόρυφη άνοδο στις τιμές των ζωοτροφών
(π.χ.  σόγια),  την  ίδια  ώρα,  μάλιστα,  που  κάποιες  γαλακτοβιομηχανίες  προχωρούν  σε
περαιτέρω  μειώσεις  της  χονδρικής  τιμής  αγοράς  από  τους  παραγωγούς,  παρά  την
παρατηρούμενη  αύξηση  της  εσωτερικής  κατανάλωσης.  Ζητούν,  ακόμη,  οι  ως  άνω  την
στήριξη του κλάδου τους από το αρμόδιο Υπουργείο, ως πρωτογενούς τομέα της χώρας μας
και  τη  δυνατότητα  να  προμηθεύονται  εκ  του  ασφαλούς πρώτες  ύλες,  που  είναι  πλήρως
πιστοποιημένες ως ελληνικά προϊόντα, με σχετική αναγραφή στην συσκευασία τους. Όπως
επισημαίνουν οι ως άνω, η οικονομική κρίση, που ακολουθεί τον κορωνοϊό, καταδεικνύει την
αναγκαιότητα ύπαρξης μιας σχετικής αυτάρκειας στην εθνική παραγωγή και ζητούν από την
κυβέρνηση μέτρα στήριξης του κλάδου τους.
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

1. Ποια μέτρα προτίθεσθε να λάβετε, ώστε να προωθηθεί δυναμικά η Ελληνική παραγωγή 
γάλακτος στην Ελληνική αγορά;

2. Με δεδομένη την χρόνια πολιτική εγκατάλειψης του τομέα της κτηνοτροφίας, προτίθεσθε 
να καταβάλετε προσπάθεια για να αναστραφεί το ήδη υπάρχον αρνητικό κλίμα στον ως άνω 
κλάδο;

Ο Ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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